关于我们 ABOUTUS

交换快速断开联轴器的领先者

Leader in Quick Connect Couplings



焓凯是值得信赖的拇指闩锁快速联轴器和阀门制造商, 生产快速断开接头的最大通用产品拥有超过6600种标 准和定制风格,以满足您独特的应用要求

Hankai is a trusted manufacturer of quick-connect couplings, offering over 6,600 types to meet diverse application needs.



专业的研发团队支持特定的开发要求

A dedicated R&D team supports product development to meet specific requirements.



高精密全自动化Class 8洁净注塑车间

High-precision fully automated class 8 clean injection molding workshop



数字化的流水组装作业 标准的工艺流程 扩延性高

Digitalized assembly line work
Standardized process flow

TEL: +86-0592-7298179 / 18050113988 / 18050092948

公司简介 Company profile

焓凯(厦门)流体科技有限公司(以下简称"焓凯流体科技"),位于厦门市同安区环东云谷产业园区云谷路80号802,是一家专业从事流体管路联接器(接头)产品研发设计与销售制造的高新企业。公司有强大的研发设计制造基地,雄厚的技术实力和丰富的行业经验。

焓凯流体科技的制造基地专注于快速联接器(接头)产品的研发和制造,凭借卓越的生产能力,持续的创新精神和严格的质量控制,以及ISO9001国际质量管理体系,ISO13485医疗体系,GMP无尘ISO-08生产车间和二类医疗生产许可证,为公司的市场扩展和产品推广提供了坚实的保障。

焓凯流体科技的产品主要应用于生命科学、工业、农业、食品、化学品处理等不同行业领域,同时创新的联接器(接头)和连接技术可广泛应用于机器设备及各类工艺中,实现快速、安全地连接和断开,确保流体系统的高效运行。我们会根据客户需求,提供定制化的产品和解决方案,达到产品与应用场景的完美契合。

焓凯流体科技以市场需求为导向,以技术创新为驱动,以持续研发为未来,不断推出具有前瞻性的产品和服务,积极拓展市场,建立广泛的合作伙伴关系,构建庞大的业务网络,充分利用强大的生产实力和技术支持,不断壮大市场影响力。焓凯流体科技致力于成为流体制造业的市场领导者,将优质产品推向全球市场。

焓速连接, 凯歌前行——焓凯(厦门)流体科技有限公司愿你我连接起世界的桥梁!

Hankai (Xiamen) Fluid Technology Co., Ltd. (now referred to as Hankai Fluid Technology), located in Room 802, No. 80 YunGu Road, Cloud Valley New Economy Industrial Park, Tong'an District, Xiamen, China, is a professional fluid quick-connect couplings of the high-tech company! It has a strong R&D, design, and manufacturing base with substantial technical strength and rich industry experience.

The manufacturing base of Hankai Fluid Technology focuses on the R&D and manufacturing of quick-connect couplings. With excellent production capacity, continuous innovation, and strict quality control, along with an ISO9001 certificate, an ISO13485 certificate, GMP dust-free ISO-08 production workshops, and a Class II medical production license, the company has provided a solid guarantee for market expansion and product promotion.

Hankai Technology's products focus on life science, industry, agriculture, food, and chemical treatment. Connectors meet the demand for various technological processes to realize fast and safe connection and disconnection to ensure the efficiency of the fluid system operation. We will provide customized products and solutions to deliver a fit between products and application scenarios.

Hankai Fluid Technology is oriented to market demand, driven by technological innovation, and will carry out continuous research and development. We continue to launch forward-looking products and services, actively expand the market, establish a wide range of partnerships, build an enormous business network, and take full advantage of our top production strength and technical support to grow our market influence. Hankai Fluid Technology is committed to becoming a leading provider in the fluid manufacturing industry and pushing high-quality products to the global market.

Swift connections, unstoppable progress. Hankai (Xiamen) Fluid Technology Co., Ltd. aspires to construct bridges that connect the world!









公司能力 Company capacity



特殊定制方案 (Custom Solutions):

凭借一支由专家和技术工程师组成的团队,焓凯一直致力于创新和产品研发。焓凯开发定制快速连接器,以满足特定客户的独特应用要求。我们的工程师在这里帮助客户完成他们的连接技术,并针对具有挑战性的应用进行定制。

With a team of experts and technical engineers, HanKai has been committed to innovation and product development. HanKai develops customized quick connectors to meet the unique application requirements of specific customers. Our engineers are here to help customers complete their connectivity technology and customize it for challenging applications.

无尘车间 (Clean Room):

焓凯在现已有无尘ISO-8生产车间,供其产品线的制造和包装,焓凯专有的生产系统确保生产出超过客户灭菌和生物负荷预期的产品。

HanKai currently has a dust-free ISO-8 production workshop for the manufacturing and packaging of its product line. HanKai's proprietary production system ensures that it produces products that exceed customer sterilization and biological load expectations.

工艺流程 (Process):

焓凯的专业技术包括精密注塑、塑料连接、机械加工,以及关键零泄漏阀和连接器的组装,它们的所有塑料连接器都是通过精密公差成型生产的,并通过超声波(SPC控制)或旋焊连接技术,最后过压配合组装。

HanKai's expertise includes precision injection molding, plastic connections, machining, and the assembly of key zero leakage valves and connectors. All of their plastic connectors are manufactured through precision tolerance molding, and are connected using ultrasonic (SPC controlled) or spin welding technology, followed by overpressure fitting assembly.

质量 (Quality):

作为一家具有ISO9001以及ISO13845认证的公司,焓凯致力于质量和客户满意度。他们庞大的质量控制系统包括每一个部件的生产批次控制,这保证了卓越的质量和可追溯性。质量是焓凯的首要任务。

As a company with ISO 9001 and ISO 13845 certifications, HanKai is committed to quality and customer satisfaction. Their extensive quality control system includes batch control for each component, which ensures excellent quality and traceability. Quality is HanKai's primary task.

销售和分销 (Sales & Distribution:):

焓凯在各个国家都有合作伙伴,他们由专业直销工程师团队提供支持,可满足客户的需求。

HanKai has partners in various countries, supported by a team of professional direct sales engineers, to meet customer needs.





